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产品名称 FHC上海咖啡展-进口咖啡展览会/进口食品展

公司名称 上海博华国际展览有限公司

价格 .00/个

规格参数

公司地址 上海市嘉定工业区叶城路912号J6686室（注册地
址）

联系电话 13671856722 13661406349

产品详情

中国将成为世界上最大的咖啡进口国之ー

The demand of coffee in China has been increasing grossly and increase faster than other countries not

only in production but also in consumption. The statistics states, the increasing rate of coffee always keeps

at 30% in China’s market in which the increasing speed of the coffee consumption is 15 times of global

average level! The young consumers have a huge influence to the consumption as they have a higher

acceptation degree to western culture. It can foresee that China will become one of the biggest importers

of coffee.

中国的咖啡需求量急剧増加，无论是在产量方面还是在消费方面，都是近年来全球増长最快的咖啡市场
之一。据统计

数据显示，中国市场的同期増长率一直保持在30％，其咖啡消费量増长速度竟然是全球平均水平的15倍
！年轻消费者

对西方文化的接受程度高将起到很大的作用，可预见中国将成为世界上最大的咖啡进口国之一。

CATEGORY

Soft drinks| high-end drinking water| juice raw materials and production equipment| food packaging| all



kinds of commercial and domestic coffee machines and utensils| coffee green beans| cooked beans|

coffee roasting design and technology| fine tea| traditional tea| processing technology and logistics

distribution| Product solutions| tea joining| and more.

产品分类

软饮料 | 高端饮用水 | 果汁原料及制作设备 | 食品包装 | 各式商用 | 家用咖啡机及器具 | 咖啡生豆 | 熟豆 |
咖啡

烘焙设计及技术 | 精品茶 | 传统茶 | 加工技术及物流配送 | 产品解决方案 | 茶饮加盟等

联系人：吴妮娜 13661406349(同微信)
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